

No. 67403

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 54120. **Peru and France**

Agreement between the Government of the Republic of Peru and the Government of the French Republic on mutual recognition of diplomas, degrees, qualifications and periods of studies in higher education for the continuation of higher education in the partner country (with annexes). Lima, 23 February 2016

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Peru, 20 December 2016

Done at New York on 24 January 2017

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 54120. **Pérou et France**

Accord entre le Gouvernement de la République du Pérou et le Gouvernement de la République française relatif à la reconnaissance mutuelle des diplômes, des grades, des titres et des périodes d'études de l'enseignement supérieur en vue de la poursuite d'études supérieures dans le pays partenaire (avec annexes). Lima, 23 février 2016

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Pérou, 20 décembre 2016

Fait à New York le 24 janvier 2017

Pour le Secrétaire général